
                                                                                   Číslo materiálu:  15/01 

Komise: Cestovního ruchu 

Datum:   16. 5. 2019 19,00 hod 

Přítomni: 
 
 
 

Omluveni: 
 
 
Neomluveni: 
 
Hosté: 

Mgr. Vít Bořil (předseda), Jiří Vavřička, Karel Koubský st., Lenka Fantová, Mgr. Edita 
Dvorská, Jiří Janata 
 
 

Marie Pipková, Gabriela Březinová, Ing. Tzveta Morawski Kambourová 
 
 
Bc. Martin Starý 
 
Kryštof Kotík 

Člen RM:  

Příští jednání: 27.6.2019 v Dačického domě  

 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

b e r e n a v ě d o m í  

zápis z jednání komise CR ze dne 16. 5. 2019 
 

 
2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Zahájení jednání 

Vít Bořil přivítal členy komise a zahájil jednání. Konstatoval, že se komise sešla v usnášeníschopném počtu 6 

členů. 

 

2. Kontrola úkolů z minulého jednání 
Splněno, podklady a odpovědi na dotazy z minulého jednání byly zaslány členům komise emailem. 

 

3. Koncepce stánkového prodeje v historickém centru 

• Prezentace Kryštofa Kotíka ohledně aktuálního vývoje 

Kryštof Kotík představil situační analýzu projektu, historii trhů v Šultysově ulici. Dále prezentoval produkt 

dvou kolového mobilního stánku. Seznámil také členy s cílovými skupinami zákazníků a propagací projektu. 

Projekt byl odprezentován na radě města. 

KCR jednomyslně doporučuje Kryštofu Kotíkovi zvážení vhodné formy kofinancování projektu a prezentaci na 

ZM. 

4. Reflexe posunutí hranice nočního klidu o letních prázdninách 

Vít Bořil seznámil členy komise s legislativou a současnou situací. Dále také s akcemi, které byly schváleny na 

zastupitelstvu města. Téma bylo ukončeno. 

 

 

5. Stanovení dalších aktuálních a prioritních aktivit, které bude KCR řešit 

Na další schůzi komise naplánuje aktivity na druhou polovinu roku 2019 a stanoví cíle Komise cestovního 

ruchu. 

 

 

 
 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

KCR žádá RM o řešení problematiky nedostatku informací pro žadatele, kteří mají zájem o pronájem stánků 
v Barborské ulici. 

4) Reakce rady města:  
 

Zapsala: Bc. Monika Pravdová 
Elektronicky ověřil: Vít Bořil 


